
Dobry den, 

rada by som poziadala o informaciu, ktory utvar vramci riadenia BA-Nove Mesto 

rozhoduje o umiestneny dopravneho znacenia? Konkretne sa mi jedna o novoosadenu 

dopravnu znacku "zakaz vjazdu-TRANZIT" teda neda sa cez danu ulicu prejst konkretne 

spojnica v Bratislave z vlarskej ulice cast "Na revine" pripaja sa dalej Na revine nad 

Nemeckou skolou. Tychto zavretych 40 metrov cesty opat zhorsi stav na semafore 

Bardosova -Stromova kde stoji kazde rano nekonecna kolona. Ziadam o pristup k 

informacii na zaklade akeho rozhodnutia a predoslej analyzy bola dana cesta 

znepristupnena. 

s pozdravom 

   

 



Dobrý deň, 
 
Značka bola vymenená na základe podnetu jedného obyvateľa. Ako som už podotkla, Ulica Vlárska je 
v správe Magistrátu Hlavného mesta, taktiež Stromová ulica, preto by som Vám poradila podnet 
smerovať im. Pri príprave nového projektu na Kramároch to prediskutujeme a určite sa tejto situácii 
budeme venovať.  
 
S pozdravom 

 

Ďakujem za vasu odpoved, cinim si ze ste mi venovala cas. 

Ano ako obyvatel Kramarov viem ze tam tato stara znacka "zakaz prejazdu" osadena bola 

viac rokov avsak nebola vynutitelna pokutovanim a teda sa dalo cez cestu prechadzat. 

Momentalne bola osadena nova platna znacka a policajti zacali riesit auta. Moja otazka je, 

na zaklade coho sa rozhodlo ze tychto 50 metrov cesty ktora ako jedina pomaha 

Kramarcanom zcasti uniknut enormnym zapcham na bardovej/stromovej bude 

uzavreta len pre desiatku obyvatelov. Extistuje analyza k tomuto rozhodnutiu? 

Tychto znaciek "zakaz prejazdu" je este viacero a neboli zamenene za aktualnu znacku 

"zakaz tranzit" takze predpokladam ze tuto vymenu znacky si niekto presadil a mna 

zaujma ako sa v tejto veci postupovalo. Je to absolutne nelogicky umiestnena 

znacka, poskodzuje vacsiu cast obyvatelov Kramarov a sluzi na prospeh par ludom. 

Co by prosim pomohlo zo strany obcanov aby sa tato znacka zacala riesit v prospech 

ludi? Co mam urobit? Situacie je rano na Kramaroch zla aj kvoli Deutsch schule stoja kolony 

po celej Bardosovej - pridite sa pozriet ako to tu o 8:00 vyzera. Magistrat nebol dlhodobo 

schopny vyriesit to ako auta blokoju stromovu pri nemocnici ked cakaju na parkovisko a este 

nam tu komplikujete dopravu takymito nezmyselnymi znackami. 

s pozdravom 

 

 

  

Dobrý deň,  

Táto značka tu bola vždy, ako môžete vidieť v priloženej fotke,  len bola vymenená za novú. Ulica 
Vlárska je v správe 
Magistrátu. Na celých 
Kramároch sa ide 
vypracovať nový 
dopravný projekt, možno 
sa tu dopravné značenie 
zmení, to Vám ale zatiaľ 
povedať neviem. 

 

  

S pozdravom 
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